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UR. BROJ : 2198 I 33 -03 I 04 -20-2
U Kolanu, 28.prosinca.2020. god.

ZAPISNIK

sa 43. (detrdeset i tre6e) sjednice Opdinskog vijeda Opdine Kolan odrZane dana 28. prosinca, 2020
godine u svedar-roj sali Opdine Kolan (1. kat upravne zgrade) s podetkom u 8:00 sati.

Prisutni vijednici:
l. Ar-rte Zubovic, predsjednik Opdinskog vije6a
2. Mario Baridevi6
3. Ivan iemelji6
4. Sirne Gligora
5. Ante Prtori6

Oclsutni vije6nici:
l. Ivica Prtori6 - opravdao izostanak
2. Bogumil Sugar - opravdao izostanak
3. Mladen Suljid - nrje opravdao izostanak
4. Branimir Tauzer - nlje opravdao izostanak

Ostali prisutni:
l. N'larin Pernjak - nadelnik Op6ine Kolan
2. Josip Zubovic - zamjcnik naielnika Opdine Kolan
3. Lorena Sugar - prodelnica JUO Op6ine Kolan

Prisutni gosti:
l. Ante O5tari6 - Movo
2. Vclimir Brki6 - novinar Zadarskog lista

Zapisnidar:
l. Marin O5tarid

Predsjednik Op6inskog vijeia Opdine Kolan, Ante Zubovi6 (u daljnjern tckstu: Predsjedavajudi)
otvara sjednicu u 08:10 h te utvrduje da je na sjednici prisutno 5 vijednika (gore navedeni) te da
postoji kvorum za dono5enje odluka.

PrcdsjedavajLrii otvara AktLralni sat te daje rnogu6nost Vije6nicimn za postavljanje pitanja
Nadelniku Marinu Pemjaku (u daljnjem tekstu: Nadelnik).

- Vije6nik Ivan iemelji6 postavlja pitanje Nadelniku da li su se po5tovali svi zakoni po pitanju
Javnog uvida u izradu UPU-a Kolanjski Gajac. Nadelnik odgovara da su se po5tovali svi
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zakoni zaJavni uvid u UPU Kolanjski Gajac.
Nadclnik treZi od Predsjeclavajudcg da ubucluic sve prijedloge opiinskih odluka koje
Nadelnik dostavlja uvrsti u dnevni rerl sjednice Opcinskog vije6a za glasanje poSto je to
duZnost Predsjednika vijeia. Predsjcdavaju6i odgovara Nadelniku kako bi ispravak Odluke o
privremenoj zabrani gradevinskih radova bio uvr5tena u dnevni rad, ali da on kao
Predsjednik vijeia nije obavije5ten o odgovoru Ministarstva financija iako je naslovljena
dostava na Predsjednika vije6a.
Vije6nik Mario Baridevi6 postavlja pitanje da li je jo5 uvijek na snazi Odluka o dozvoljenom
prekoradenju (minus) po radunu. Nadelnik odgovara kako je Ugovor joS vaZe6i, ali od dana
OdlLrke o nekoriStenju prekoradenja, prekoradenjc nije kori5teno niti 6e biti koriSteno dok je
Odluka o nekoriStenju na snazi.
Vijeinik Mario Baridevii postavlja pitanje Sto je sa Odlukotn za UPU Mandre Istok.
Oclgovor daje Zamjenik nadelnika Opiine Kolan Josip Zubovi6, kako bi Odluka trebala biti
uskoro na Opdinskorn vijeiu poSto se deka Suglasnost Zupanijskog ureda koja se odekuje
uskoro.
Vijeinik Sime Gligora postavlja pitanje da li su prema Zakljudku s pretpro5log vije6a o
uplati financijske pomodi zaEnu Skodu izvr5ene uplate. Odgovara Prodelnica JUO kako je
Zakljudak izraden i dostavljen radunovodstvu, ali nezna da li je izvr5ena uplata. Vije6nik
Gligora ustvrduje kako je dobio infonnaciju kako jo5 nije izvr5ena nikakva uplata te pita da
li je potrebno da se ponovno donosi Zakljudak na Sto Prodehrica odgovara kako to nije
potrebno, a Predsjedavajuii ustvrduje kako ie se kontaktirati raiunovodstvo da se provjeri.
Vijeinik Ivan eemelji6 postavlja pitanje da li Opiina Kolan planira zapodeti izraclu strategije
razvoja za razdoblje 2021-2027. godine. Nadelnik odgovara kako je Op6ina Kolan zapo(ela
aktivnosti oko priprern e za izr adtt strategij e.

Vijcinik Mario Baridevi6 postavlja pitanje Sto je sa Odlukama o djelornidnom oslobodenju
orl komunalnog doprinosa koje su clonijete. Nadelnik odgovara kako to trcba provjeriti u
Jedinstvenoln upravnom odjelu poSto trenutno ncnia tu infonnaciju.
Prcdsjedavaju6i pita Sto je sa Ocllukama o oslobodenju od plaianja komunalne naknade,
zakupnina za poslovne prostore, javne povr5ine radi epidcmije COVID-19. Prodelnica
odgovara kako je Odluka obustavljana od primjcnc i upuiena u Ministarstvo na utvrdivanje
zakonitosti te da jo5 nema odgovora. Vjeinik Ivan iemeljid postavlja pitanje Sto je s

pladanjem kornunalnih naknada prerna toj Odluci, a Prodclnica oclgovara kako je Odluka
obustavljena od primjene.
Vijeinik Sime Gligora postavlja pitanje o financijarna DVD-a Kolan dali zrta od koga jc
bila donacija DVD-u Kolan u iznosu od 75.000,00 kn. Nadelnik odgovara da nije dlan DVD-
a Kolan pa nema te informacije, a Sto se tide rlonacija koje Opcina Kolan upladuje DVD-u
Kolan da su svi iznosi javno objavljcni na stranicarna Op6ine Koliur u izvjeScima o izvrSenju
proraduna.
(Vi5e o aktualnorl satu na digitalnom tonskom zapisu).

Aktualni sat se zatvara u 09:05 sati

Verifikacija Zapisnika sa 42. sjednice

Predsjedavaju6i dajc na raspravu verifikaciju Zapisnika sa 42. sjednice.
Predsj ed avaj u6i daj e ve ri fikacij u Zapi sn i ka na glasanj e :

ZA: 5 vijc,inika (Ante Zubovi6, Mario Baridevi6, Ivan iernelji6, Sime Gligora i Ante Prtori6)
PROTIV: nerna
SUZDRZANI: nema
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Zapisnik sa42. sjednice je JEDNOGLASNO verificiran.



Dnevni red

Prcdsjedavaju6i drge prijedlog nadopune Dnevrrog reda i to na nadin da se rluevni rad dopuni sa
dvije todke.
Prvi prijedlog za dopunu dnevnog reda je Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o kornunalnom
doprinosu.
Predsjedavaju6i daje na glasanje dopunu dnevnog reda novom todkom Odluka o izmjenama i
dopunama Odluke o komunalnom doprinosu.

ZA:5 vije6nika (Ante Zubovrl,Mario Baridevid, Ivan iemelji6, Sirne Gligora i Ante Prtori6)
PROTIV: nema
SUZDRZANI: nema

Prijedlog je JEDNOGLASNO usvojcn.

Drugi prijedlog za dopunu dnevnog reda je Odluka o privremenoj zabrani izvodenja graclevinskih
radova na podrudju Opcine Kolan u2021. godini.
Predsjedavajuii daje na glasanje dopunu dnevnog reda novorn todkorn Odluka o privrernenoj
zabrani izvodenja gradovinskih radova na podn-rdju Op6ine Kolan u2021. godini.

ZA:5 vije6nika (Ante Zubovii, Mario Barido,ii, Ivan dernelji6, Sime Gligora i Ante Prtori6)
PROTIV: nema
SUZDRZANI: nema

l'}rijedlog je,f E DNOGLASNO usvojen.

S obzirorn da nadopune cLrcvnog reda l'rcrlsjcdavaju6i precllaZe izrnjenjeni i dopunjeni rhrevni red
na nadin da se todka 1. Zahtjevi gradana rasprava briSe i mjenja novom todkom 1. Odluka o
izrnjenarna i dopunama Odh"rke o komunalnorn doprinosu, nakon toga slijedi todka 2. Odluka o
privrernenoj zabrani izvodenja gradevinskih radova na poclrudju Opiine Kolan u 2021. godini, a da
ostale todke koje su pretlloZene protninr prijodlogom dnevnog reda zato nastavljaju nakon nove
todke 2., tj. tocka 3. pa nadalie te da konadni chrevni red glasi kako slijedi:
1. Odluka o izrnjenarna i dopr-rnama Odlukc o komunalnom doprinosu, (dopuna dnevnog reda)
2. Odluka o privrernenoj zabrani izvodenja gradevinskih radova na podrudju Opcine Kolan u 2021.
godini, (dopuna dnevnog reda)
3. Odluka o oslobadanju od pla6anja zakupnine i naknade za koriStenje poslovnih prostora u
vlasni5tvu Opiine Kolan kojirna je obustavljen rad i obavljanje djelatnosti terneljcrn Odluke
civilnog stoZera Republike Hrvatske,
4. Odluka o imcnovanju Povjerenstva za provedbu javnog natjedaja za davanje u zakup javnih
povrSina Op6ine Kolan.
5. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proraduna 2a2020. godinu,
6. Konadni prijedlog Proraduna 2a2021. goclinu,
7. Odluka o rasporedivanju sredstava Proraduna Opdine Kolan za redovito godi5nje financiranje
politidkih stranaka i nezavisnih vijednika u2021. godini.

Predsjedavaju6i daje prijedlog dnevnog rccla na glasanje:

ZA:5 vijednika (Ante Zubovil,Mario Baridevid, Ivan eemelji6, Sime Gligora i Ante Prtori6)
PROTIV: nema
SUZDRZANI: nema

J

Dnevni red sa njegovim izmjenama i dopunama je JEDNOGLASNO usvojen.



Ad.l. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu

Predsjedavaju6i otvara 1. todku dnevnog reda te daje rijed Vije6niku Sirni Gligora kao jedanorn od
predlagatelja Odluke da obrazloZi Odluku i razloge njenog dono5enja. Vjeinik Sime Gligora
nadalje obrazlaLe prijedlog Odluke i razlog za njeno dono5enje. Slijedi raspravla o Zahtjevima
gradana Bogdana Dukiia i Arijana Sejka za umanjenje komunalnog doprinosa. Nadelnik se
nadovezuje i podrZava Odluku s tim da napominje kako ova Odluka ne6e biti primjenjiva na
Zahtjeve Bogdana Dukida i Arijana Sejka po5to se Odluka nemoZe primjenjivati retroaktivno.
Nadelnik smatra da bi o zahdcvinra trebalo donijeti pojedinadne Odluke. Slijcdi rasprava prisutnih o
ttiidinu na koji rije5iti pitanja o Zahdevima graclana po pitanju komunalnog cloprinosa i same Odluke
o izrr-tjenama i dopunarna odluke o komunalnom doprinosu. Nakon rasprave donosi se prijedlog da
se pojedinadno glasa o zakljudcima prema zahtjevima gradana i posebno glasa o Odluci o
izrnjcnama i dopunarna Odluke o komunalnorn doprinosu.

Nazodni vije6nici jednoglasno donose Zakljudak

" Dodjeljuje se jednokratna pomod u iznosu od 26.000,00 kn Bogdanu Duki6u, OIB: 04639620934,
Kozlar 13E, Kolan (dalje: Korisnik pomo6i) u svrhu izgradnje starnbenog objekta u naselju Kolan
na k.d. 8850 k.o. Kolan. Ukoliko u roku od 10 godina oda dana isplate pomodi Korisnik pornodi
otudi predmetnu nekretninu duZan je cjelokupni iznos ispla6ene pomoci vratiti, tj. uplatiti u
proradun Opdine Kolan u roku od 30 dana od dana otudenja."

Nazodni vijeinici jednoglasno donose Zakljudak:

" Dodjeljuje se jednokratna pomo6 u iznosu od 26.000,00 kn Arianu Sejki, OIB: 81083643056,
Figurica 1, Kolan, (dalje: Korisnik pomo6i) u svrhu izgradnje starnbenog objekta u naselju Kolan na
k.d. 9468 k.o. Kolan. Ukoliko u roku od l0 godina oda dantr isplate pornoii Korisnik pomodi otudi
predrnetnu nekretninu duZan je cjelokupni iznos ispla6ene pomodi vratiti, d. uplatiti u proradun
Op6ine Kolan u roku od 30 dana od dana otudenja."

Daje se na glasanje Odluka o izrnjenama i dopunarna Odluke o kornunalnom doprinosu.

ZA: 5 vijednika (Ante Zubovic, Mario Baridevi6, Ivan eeme lji6, Sime Gligora i Ante Prtori6)
PROTIV: ncma
SUZDRZANI: nema

Odluka je JEDNOGLASNO usvojena.

AD.2. Odluka o privremenoj zabrani izvodenja
gradevinskih radova na podruiju Opdine Kolan u2021. godini

Predsjedavajudi otvara 2. todku dnevnog reda teje daje u raspravu.
Nakon provedene rasprave Predsjedavaju6i daje na glasanje Odluku o privremcnoj zabrani
izvodenja gradevinskih radova na podrudju Opiine Kolan u2021. godini.

ZA:5 vijeinika (Ante Zubovi6, Mario Baridevid, Ivan iemeljii, Sime Cligora i Ante Prtori6)
PROTIV: nelna
SUZDRZANI: nema
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Odluka je JEDNOGLASNO usvojena.



Ad.3. Odluka o oslobailanju od pla6:rnjzr zakupnine i naknade za kori5tenje poslovnih
prostora u vlasni!tvu Opdine Kolan kojima jc obustavljen rad i obavljanje djelatnosti

temeljem Odluke civilnog stoiera Republike Hrvatske

Predsjedavajuii otvara 3. todku dnevnog reda te je daje u raspravu. Nadelnik napominje
Predsjedavaju6em da podsje6a kako Predsjedavajudi ima u zakupu poslovni prostor na kojega se

takoder ova Odluka odnosi te vodi raduna o sukobu interesa i predlaZe mu da se izuzme iz glasanja.
Predsjedavajudi kaZe kako je imao namjeruizuzeti se od glasanja.

Predsjedavajuii daje na glasanje Odluku o oslobadanju od pladanja zakupnine i naknade za
koriStenje poslovnih prostora u vlasni5tvu Op[ine Kolan kojima je obustavljcn rad i obirvijanje
djelatnosti temeljern Odlukc civilnog stol.era Republil<c F{rvatske, s nai)ornenonr cla se

Predsjedavaju6i izuzima od glasanj a.

ZA: 4 vijednika (Mario Barido,i6, Ivan ienrcljii, Sirne Gligora i Ante Prloric)
PROTIV: ncrrla
SUZDRZANI: nema

Ottluka.ie usvojcna VECINOM glasova ZA(4 vjednika)
dol< se Predsjcd:rvaju(i izuzeo od glasanja.

Ad.4. Oclluka o intenovanju Povjercnstva za provcdbu
javnog natjeia.ia za dav:rnje u zakup javnih povr5ina Opdine Kolan

Prcdsjedavajudi otvara 4. tocku dnevnog rcda tc je daje u raspravu. Prodelnica JUO se javlja za rijed
te napominje da joj nije jasno iz Odluke koje se Povjerenstvo njome imenuje, Predsjedavajirdi kaZe

da se irnenuje Povjerenstvo za zakupe javnih povr5ina. Prodelnica nato napiminje kako to nije
nroguie po5to Odlukom o davanju u zakupu javnih povr5ina Op6ine Kolan navedeno Povjerenstvo
irnenuje Nadelnik. Slijedi rasprava i 10 minutrnpauza kako bi se utvrdilo da li Vije6e moZc clonijeti
navedenu Odluku.
Nakon pavze Predsjedavajudi utvrcluje da se povladi ova Odluka sa dnevnog reda i prclazi na
sljede6u todku dnevnog reda.

Ad.s. Prijcdlog I. Izmjcna i dopuna Proraiuna 2a2020. godinu

ZA: I vijednik (Ante Prtorii)
PROTIV: 4 vje6nika (Mario Baridevi6, Ivan icmeljid i Sirne Cligora)
SUZDRZANI: nema

Prijedlog NIJE USVOJEN.
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Ad.6. Konaini prijedlog Proraiuna za202l. godinu

Predsjedavaju6i otvara 5. todku dnevnog reda te prepu5ta Nadelniku da obrazloZi Prijedlog.
Nadelnik obrazlai.e Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proraduna za 2020. godinu te odgovara na pitanja
Vije6nika.
Predsjedavajudi daje na glasanje Prijedlog I. Iznrjena i dopuna Proraduna 2a2020. godinu.



Predsjedavaju6i otvara 6. todku dnevnog reda te daje rijed Nadelniku da obrazloLi Konadni prijedlog
proraduna Op6ine Kolan za202l. godinu. Nadelnik obrazlale Konadni prijedlog proraduna Op6ine
Kolan za202l. godinu.
Predsjedavajudi daje rijed Vijednicima da daju svoje mi5ljenje o Prijedlogu. Slijedi rasprava
Vije6nika i Nadelnika.
Predsjedavajudi nakon zavrlene rasprave daje na glasanje Konadni prijedlog Proraduna za 2021.
godinu.

ZA: I vijednik (Ante Prtori6)
PROTIV: 4 vjeinika (Mario Baridcvi6, Ivan eemclji6 i Sirne Gligora)
SUZDRZANI: nerna

Prijedlog NIJE USVOJEN.

;\d.7. Prijedlog Oclluke o rasporctlivanju srcdstava Proraiuna
Opdine Kolan za redovito godi5nje financiranje politiikih

stranaha i nezavisnih vijcdnika u2021. godini.

Predsjedavajudi otvara 7. todku dnevnog reda te je daje u raspravu. Prodelnica se javlja za r1e(, te
trstvrcluje da se ova Odluka donosi usporedno sa Proradunofft za idu6u godinu koji nije donijet. O
Odluci se nije glasalo, a Predsjedavajudi zatvara sjednicu Opcinskog vijeda.

Sjednica je zavr5ena u I I :11 sati

Opcinsko vije6e Opiine Kolan
Predsjednik Op6inskog vijeda

Ante Zubovii

Zapisnidar
Marin OStari6
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